
 
Vážení čtenáři, připravili jsme pro vás zvláštní číslo Zpravodaje, které se bude věnovat pouze blížícím se volbám do 
zastupitelstev obcí. Ty jsou letos spojeny rovněž s volbami do Senátu Parlamentu ČR. Nejdřív několik základních 
informací: volby se uskuteční ve dnech 23. a 24. září 2022; v pátek 23. 9. je volební místnost otevřena od 14.00 
h do 22.00 h a v sobotu 24. 9. můžete přijít volit od 8.00 h do 14.00 h. Volební místnost se tradičně nachází v 
přízemí na Obecním úřadě Nová Ves v Horách. Hlasovací lístky budou distribuovány nejpozději 20. 9. 2022. Pokud z 
jakéhokoliv důvodu ve své schránce lístek nenajdete, dostanete jej v den hlasování ve volební místnosti. Volit může 
přijít občan ČR, který se prokáže platným dokladem (OP, pas) – zkontrolujte si platnost(!), i občan jiného členského 
státu EU, který v den voleb dosáhne 18-ti let a má trvalé bydliště v obci a nemá překážku ve výkonu volebního 
práva. Pro volby do zastupitelstva se nevydávají voličské průkazy, ty se vydávají pouze pro volby do Senátu. 
Specifikem komunálních voleb je křížkování, při kterém můžete označit celou stranu, hnutí, sdružení, ale i jednotlivé 
kandidáty. Celkem můžete kandidátům rozdat stejný počet křížků, jako je zastupitelů v obci, což je 9. Pro stranu, 
jenž podporujete, je nejvýhodnější zaškrtnutí celé strany. Můžete rovněž zaškrtnout celou stranu a kandidáty z 
jiných stran. V tom případě platí vaše křížky a ze zaškrtnuté strany dostanou vaše hlasy nejvýše postavení kandidáti 
na kandidátce. S klidným svědomím můžete rozdat méně hlasů, než jaký je počet zastupitelů. Naopak jestliže 
zakřížkujete více kandidátů, než jaký je povolený počet (zastupitelů), tak váš hlasovací lístek bude neplatný. Kdo 
se dostane do zastupitelstva? Pro zvolení do zastupitelstva potřebuje sdružení, strana či hnutí alespoň 5 % z 
platných hlasů. Pro jednotlivé kandidáty je rovněž důležité pořadí na kandidátce, protože čím výše se kandidát na 
kandidátce nachází, tím je větší šance, že se dostane do zastupitelstva. Ovšem díky křížkování se může do 
zastupitelstva dostat i kandidát z posledního místa. Jak se tedy může dostat na přední příčky a přeskočit další 
kandidáty? 
Pro přeskočení výše postavených kolegů potřebuje kandidát získat o 10 % hlasů více, než kolik je průměrný počet 
hlasů pro kandidáty celého politického subjektu. Pořadí se posléze stanovuje podle počtu hlasů jednotlivých 
kandidátů. Po sečtení všech hlasů členy okrskové volební komise se 24. 9. po 14. hodině předají výsledky Českému 
statistickému úřadu. Poté se ihned s výsledky můžete seznámit na portálu www.volby.cz a zápis bude také 
zveřejněn na úřední desce obecního úřadu i na www.novavesvhorach.cz. 

V dalších dnech pak bude následovat ustavující jednání nového Zastupitelstva obce, kde bude zvolen starosta 
obce. O termínu konání zasedání vás budeme opět informovat ve Zpravodaji. 
 
Na dalších stranách se už budeme věnovat pouze kandidátům a jejich programům a poslední stránky budeme 
věnovat hodnocení dosavadních členů zastupitelstva, kterými byli: David Kádner, Vladimíra Tondrová, Ing. Jan 
Valenta, Ing. Petra Havlová, Bc. Libuše Novotná Pokorná, Eva Nirodová, Renata Brandnerová, Jaroslav Dvořák, 
Josef Berousek.        

Radka Malkusová 

V obci Nová Ves v Horách se o hlasy voličů ucházejí tentokrát čtyři subjekty (o jeden více než minule): 
 

1. OBČANÉ ZA SPOKOJENÉ ŽITÍ                                                              3. ZDRAVÍ SPORT PROSPERITA                    

2. KOMUNISTICKÁ STRANA ČECH                                    4. LEPŠÍ SEVER V NOVÉ VSI V HORÁCH 
A MORAVY                                          

 
Lídrům těchto čtyř subjektů jsme položili stejné otázky. Odpovědi na ně naleznete na dalších stranách. 

OBČASNÍK  PRO OBCE NOVÁ VES V HORÁCH, MIKULOVICE, MNÍŠEK A LESNÁ       9/2022         
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1. OBČANÉ ZA SPOKOJENÉ ŽITÍ                                
 

Odpovídá EVA NIRODOVÁ 
 
1. Opakovaně kandidujete ve volbách do zastupitelstva obce. Jaké důvody Vás 
k tomuto rozhodnutí vedou? 
Rozhodla jsem se znovu kandidovat, jelikož si i po 8 letech práce zastupitele 
myslím, že mám stále obci co nabídnout. Je spousta témat, u jejichž řešení jsem 
přítomna již celé roky, například kanalizace v Mikulovicích, kde se opravdu 
hodně blížíme konečnému rozhodnutí. Také je spousta témat, která je potřeba 
dořešit. Pravdou je, že ne vždy to jde tak rychle, jak bychom si i my sami 
představovali. Ač jsem přistěhovalec, mám tuto obec ráda a považuji ji za svůj 
domov. Myslím si, že by každý měl svou mírou, dle svých možností přispět k 
tomu, aby se nám zde dobře žilo a měli jsme zde vše, co potřebujeme, i přesto, 
že pro každého je to třeba něco jiného. Ti, kteří mne znají, vědí, že jsem se 
podílela na zpracování momentální expozice v Novoveském muzeu a se 
spolkem Tvořilek se snažíme zapracovat na výzdobě obce. V obojím bych také 
ráda pokračovala, s tím, že bych ráda obnovila některé kulturní akce, které se 
nám zde osvědčily, a mohli bychom navázat dalšími ročníky. Tento můj záměr 
pramení i z dřívější pomoci s organizací a realizací kulturních akcí a kulturního kalendáře obce. 
 
2. Představte, prosím, záměry vašeho uskupení, které byste chtěli uskutečnit. 
Je toho spousta co bychom chtěli uskutečnit, jako příklady mohu uvést třeba voda a kanalizace pro všechny naše občany, školka, 
služby a lékař, startovací byty pro mladé lidi, byty pro nejstarší spoluobčany, kterým třeba již nestačí síly na péči o jejich domy, ale 
stále se zde cítí být doma a nechtějí odejít, bezpečnost v naší obci i jejích částech, bankomat, oprava komunikací, využití a správa 
obecního majetku, dokončení územního plánu, systém práce veřejně prospěšných pracovníků a zaměstnanců obce, finanční stabilita a 
uváženost, zejména v dnešní krizi, pomoc našim spoluobčanům v souvislosti se zdražováním energií, plynu apod. a mnoho dalšího. 
 
3. Jmenujte, prosím, tři priority, které považujete za nejdůležitější a které chcete realizovat v průběhu nadcházejícího čtyřletého 
volebního období; popř. sdělte, jak byste zajistili jejich financování. 
Za zcela zásadní považuji více jak 3 body, ale prioritně bych to seřadila takto: 
- vodovod a kanalizace do všech částí obce 
- bydlení pro mladé a nejstarší spoluobčany 
- školka, bankomat 
- dokončení územního plánu 
Financování bych volila nejen vlastní zdroje obce, ale také dotace ať již krajské či z výzev ministerstev, dotace EU, sponzorské dary. 
 
4. Prosím, představte kandidáty vašeho uskupení. 
Ráda bych Vám představila spolukandidáty, které jsem opravdu pečlivě vybírala: 
1. Nirodová Eva, 44, Mníšek, bez politické příslušnosti 
2. Havlová Petra Ing.,43, Mníšek, bez politické příslušnosti 
3. Braumová Zdeňka Mgr., Ph.D., 40, Mníšek, bez politické příslušnosti 
4. Havlíčková Petra, 29, Nová Ves v Horách, bez politické příslušnosti 
5. Dočekalová Iva Bc., 59, Mníšek, bez politické příslušnosti 
6. Svoboda Pavel Ing., 59, Nová Ves v Horách, bez politické příslušnosti 
7. Krůta Václav Ing., 56, Nová Ves v Horách, bez politické příslušnosti 
8. Vršanská Anna, 66, Nová Ves v Horách, bez politické příslušnosti 
9. Valentová Jiřina, 61, Nová Ves v Horách, bez politické příslušnosti 
5. Zvolení zastupitelé podle zákona o obcích volí ze svého středu starostu/starostku obce. Když byste v říjnu usedl(-a) do 
starostenského křesla na obecním úřadě, co byste udělal(-a) jako první, čím byste začal(-a)? 
Nerada předjímám, co by se mohlo stát, ale pokud by k tomu došlo, rozhodně bych si nejprve udělala plán, co chci udělat, seřadila dle 
priorit a stanovila si termíny, jelikož mám ráda systematickou práci, za kterou jsou vidět výsledky. 
 
6. Žijeme sice na vsi, kde se převážně všichni známe. V poslední době se však obyvatelstvo obměňuje, přibývají nové domy a je jich 
noví obyvatelé, covidová doba také moc nepřála setkávání. Představte, prosím, trochu blíže sebe jako lídra vaší kandidátky a 
kandidáta na starostu obce. 
Jmenuji se Eva Nirodová, je mi 44 let a bydlím v Mníšku. Jsem vdaná a mám dvě děti. 
Pracuji jako provozář místního Domova pro osoby se zdravotním postižením v Nové Vsi v Horách. Jsem zakladatelkou a předsedkyní 
neziskové organizace Tvořilky, z.s. Mezi mé koníčky patří rodina, pes, zahrada, četba a ruční práce. Chtěla bych také zdůraznit, že je 
pro mne důležité se vždy snažit najít nějaké řešení, kompromis či nějakou dohodu. Apeluji také na důležitost dlouhodobého plánování 
a diskuse o daném tématu, jelikož, jak všichni víme „víc hlav víc ví“ a každý máme jiné zkušenosti a názory. 

 



 

 

 

2. KOMUNISTICKÁ STRANA ČECH  
A MORAVY 

Odpovídá JAROSLAV DVOŘÁK 
 

1. Opakovaně kandidujete ve volbách do zastupitelstva obce.  
Jaké důvody Vás k tomuto rozhodnutí vedou? 
Za poslední léta je vidět, jak se mění naše obec. Jakým vývojem prochází. Není mi to 
lhostejné a chtěl bych být u toho, když se změny vytváří. 
 
2. Představte, prosím, záměry vašeho uskupení, které byste chtěli uskutečnit. 
Vycházíme z faktu, že v dnešní době by měl mít každý občan naší obce nárok na vodu a kanalizaci, nebo jiný způsob likvidace 
splašků. To je jeden z našich cílů, o který bychom se chtěli snažit. 
Chtěli bychom vytvářet příznivé podmínky pro bydlení mladých rodin, aby neměli snahu odcházet z obce. Například udržení školy i 
školky v Hoře Svaté Kateřiny. V současné době je také  na stole myšlenka vybudování školky, nebo podobného zařízení v naší obci. 
Pomoc seniorům, kteří už z rozličných důvodů sami nestačí na provoz a údržbu svého bydlení. 
 
3. Jmenujte, prosím, tři priority, které považujete za nejdůležitější a které chcete realizovat v průběhu nadcházejícího 

čtyřletého volebního období; popř. sdělte, jak byste zajistili jejich financování. 
Hned na začátku je dokončení územního plánu obce. Samozřejmě to nezáleží jenom na nás, ale tvorba tohoto důležitého 
dokumentu se prodlužuje už na dvě desetiletí. V dalším bodě je zrealizování likvidace splaškových vod z části Mikulovice. Neméně 
důležitá je také podpora školky v Hoře Svaté Kateřiny, případně vybudování podobného zařízení u nás. 
 
4. Zvolení zastupitelé podle zákona o obcích volí ze svého středu starostu/starostku obce. Když byste v říjnu usedl(-a) do 
starostenského křesla na obecním úřadě, co byste udělal(-a) jako první, čím byste začal(-a)? 
Zvolený starosta by měl více naslouchat hlasu občanů a jejich problémům. Ne každý totiž chodí na jednání zastupitelstva. V dalším 
je, že pokud se spustí nějaký projekt v obci, měl by se dotáhnout až do úplného konce, aby splnil, co se od něj očekává. Určitě 
bychom nějaké příklady v obci našli. Třeba oprava fasády kostela. Minulé položení dlažby v parku naproti OÚ z nevhodného 
materiálu. Led osvětlení v obci, které se postupně realizuje, bylo už navrhováno před několika lety. 
 
5. Prosím, představte kandidáty vašeho uskupení. 

1. Jaroslav Dvořák, 63, Nová Ves  v Horách, BEZPP 

2. Václav Veselý, 70, Nová Ves  v Horách, BEZPP 

3. Libuše Novotná Pokorná, Bc., 44, Mikulovice, BEZPP 

4. Jiří Brandner, 70, Nová Ves  v Horách, BEZPP 

5. Zdeněk Gänsler, 60,  Nová Ves  v Horách, BEZPP 

6. Jiřina Frantová, 53, Nová Ves  v Horách, BEZPP 

7. Tomáš Herceg, 36, Nová Ves  v Horách, BEZPP 

8. Rudolf Rác, 43, Nová Ves  v Horách, BEZPP 

9. Václav Dvořák, 74, Nová Ves  v Horách, BEZPP 

6.  Žijeme sice na vsi, kde se převážně všichni známe. V poslední době se však obyvatelstvo obměňuje, přibývají nové domy a 
jejich noví obyvatelé, covidová doba také moc nepřála setkávání. Představte, 
prosím, trochu blíže sebe jako lídra vaší kandidátky a kandidáta na starostu 
obce. 

Do obce jsem se přistěhoval v roce 2000. Do května letošního roku jsem pracoval 
v chemičce jako technik, nyní jsem v důchodu. Alespoň bude víc času. Od mládí mne 
to táhlo ke sportu, proto se věnuji těmto aktivitám a mám zájem, aby se 
udržel i u nás. 
 

3.  ZDRAVÍ  SPORT  PROSPERITA 
 

Odpovídá MGR. KAREL NOVOTNÝ, L. L. M, MBA 
 
1. Jaké důvody Vás vedly k rozhodnutí postavit kandidátku a 
kandidovat ve volbách do zastupitelstva obce? 
Naše obec má dle mého mínění velmi dobrou polohu pro turistiku, sportovní vyžití a 
volnočasové aktivity. Na tom by měla postavit další fungování a i prosperitu místních 
obyvatel. 



 

 

 

 
2. Představte, prosím, záměry vašeho uskupení, které byste chtěli uskutečnit. 

1) Celková rekonstrukce tělocvičny, střechy a zázemí budovy Sokolovny v 1. patře. 

 

2) Vyčistění a rekonstrukce všech struh kolem silnice skrz obec. 

3) Příprava projektové studie a dokumentace k výstavbě chodníků nebo stezek pro chodce v obci. A následného vybudování 

chodníků a stezek pro chodce tam, kde je to možné a reálné. 

4) Zajištění úpravy a bezpečnosti rychlosti průjezdu celou obcí. 

5) Dobudování sportovišť na Výšině a jejich zabezpečení. 

6) Vybudování naučné stezky nejen pro děti a mládež. 

7) Podpora všech spolků se zájmovou činností v obci. 

8) Vybudování kanalizace (tam, kde ještě není) v části obce Mikulovice z finančních zdrojů obce. 

9) Pomoc občanům v obci v energetické krizi. 

10) Prověření možnosti omezení tonáže vozidel nadměrné hmotnosti skrz obec, z důvodů prevence poškozování komunikace. 

11) Prověření veškerých finančních toků obce z důvodů dalších možných potřebných investic v blízké době i v budoucnu.  

12) Připravit podmínky pro bydlení a výstavbu domů pro mladé rodiny – obnovit výstavbu rodinných domů v katastru obce. 

13) Úprava a údržba lyžařských a běžeckých tras v bezprostředním okolí obce a návaznost na další běžecké tratě ve směru Lesná 

a ve směru Mníšek a Klíny. 

14) Finančně chceme podpořit každé dítě, respektive rodinu s trvalým bydlištěm v obci, které dochází pravidelně na jakýkoli 

kroužek, či navštěvuje sportovní oddíl. Pravidelnost docházky dítěte je podmínkou. Finanční podporu budeme směřovat po 

dohodě přímo danému oddílu nebo kroužku, které dítě navštěvuje. 

15) Dořešit využití budovy bývalé školy v nejbližším období. (např. penzion pro seniory). 

3. Jmenujte, prosím, tři priority, které považujete za nejdůležitější a které chcete realizovat v  průběhu nadcházejícího čtyřletého 
volebního období; popř. sdělte, jak byste zajistili jejich financování. 

 Celková rekonstrukce tělocvičny, střechy a zázemí budovy Sokolovny v 1. patře. 

 Prověření veškerých finančních toků obce z důvodů dalších možných potřebných investic v blízké době i v budoucnu.  

 Dobudování sportovišť na Výšině a jejich zabezpečení. 

Financování: Nejdříve bychom udělali finanční audit, přehled všech finančních toků – tedy příjmů a výdajů obce. A to na základě 
rozpočtového určení daní + případných dalších finančních toků – viz příspěvek za VTE. Druhým krokem by byla inventarizace 
veškerého majetku obce – pozemky, nemovitosti atd. Připravili bychom plán na možný prodej zbytného či nepotřebného 
majetku obce. Třetím krokem by byla inventarizace nájemních smluv. A v neposlední řadě bychom připravili plán investic na 
každý rok zvlášť + dlouhodobý výhled investic na 4 roky. 

 
4. Prosím, představte kandidáty vašeho uskupení. 
Naše uskupení pro volby do Zastupitelstva obce je nové. Mnozí z nás nikdy v obci nekandidovali. Nicméně, mimo jiné, máme rádi 
sport, volnočasové aktivity a máme představu jak z naší obce vytvořit obec prosperující, atraktivní, a aby se v ní skutečně dobře žilo. 
O váš hlas se uchází tito vaši sousedé a spoluobčané: 

 

1. Karel Novotný, Mgr., LL.M., MBA, 56, Mikulovice, BEZPP 

2. Miroslav Dubenecký, 64 Mikulovice, BEZPP 

3. Michal Beran, 38, Nová Ves v Horách, BEZPP 

4. Petr Šikl, 52, Mikulovice, BEZPP 

5. David Rubeš, 45, Nová Ves v Horách, BEZPP 

6. Daniel Novotný, 24, Mikulovice, BEZPP 

7. Karla Vítková, 50, Mikulovice, BEZPP 

8. Tereza Beranová, 34, Nová Ves v Horách, BEZPP 

9. Josef Berousek, 65, Nová Ves v Horách, BEZPP 

5. Zvolení zastupitelé podle zákona o obcích volí ze svého středu starostu/starostku obce. Když byste v říjnu usedl(-a) do 
starostenského křesla na obecním úřadě, co byste udělal(-a) jako první, čím byste začal(-a)? 
V případě, že bych byl zvolen starostou obce, stal bych se starostou neuvolněným, tedy s plným rozsahem povinností, které funkce 
obnáší, bez nároků na plný plat. Z ušetřených financí by obec mohla zaměstnat dva správce, kteří by se pravidelně starali o veškerá 
sportoviště i nemovitosti, které jsou v majetku obce. 
Druhým krokem, který bych učinil, by byl finanční audit, tedy jak už jsem výše zmínil přehled všech finančních toků obce, těch 
povinných i těch nepovinných. Třetím krokem by byla inventarizace veškerého majetku obce. 
 
 
 
 
 



 

 
 

 
6. Žijeme sice na vsi, kde se převážně všichni známe. V poslední době se však obyvatelstvo obměňuje, přibývají nové domy a jejich 
noví obyvatelé, covidová doba také moc nepřála setkávání. Představte, prosím, trochu blíže sebe jako lídra vaší kandidátky a 
kandidáta na starostu obce. 
Jmenuji se Karel Novotný, narodil jsem se v Mostě před 56 lety. Ve svém profesním životě jsem se v minulosti zabýval mimo jiné i 
ekonomikou a investicemi na postech náměstka primátora města Mostu, jako ředitel a místopředseda představenstva společnosti 
PRIOR ČR, či na pozici náměstka ministra průmyslu a obchodu. S rodinou v Nové Vsi v Horách žijeme 17 let. Jsem ženatý, mám dvě 
dospělé děti syna Daniela a dceru Natálii. V naší obci provozujeme s manželkou Markétou cukrárnu Cafebar. 
Věřím, že zde v naší obci, mohu své letité zkušenosti zúročit a optimalizovat tak veškeré obecní investice a chod obce. 
 
 

 

  4. LEPŠÍ SEVER V NOVÉ VSI V HORÁCH 
 
   Odpovídá DAVID KÁDNER 
 

1. Opakovaně kandidujete ve volbách do zastupitelstva obce. Jaké 
důvody Vás k tomuto rozhodnutí vedou? 
Vedou mě k tomu pořád stejné důvody a těmi jsou, starat se o naši obec, 
aby se nám v ní žilo co nejlépe a naše obec měla vše co je nutné pro život nyní i 
v následujících letech. Žádné úspěchy či neúspěchy nejsou dílem jednoho člověka, ale 
celého kolektivu, který pro občany pracuje a já jsem na tento kolektiv hrdý, co vše v tak 
malém počtu dokáže a obětuje i svůj osobní čas, pokud je to zapotřebí. I to mě motivuje 
pokračovat v práci pro naše občany a naši Obec. 
 

2. Představte, prosím, záměry vašeho uskupení, které byste chtěli uskutečnit. 
Jsem moc rád, že můžu nabídnout kandidáty do zastupitelstva, kteří chtějí pracovat pro 
naši Obec, jsou připraveni obětovat svůj čas a každý z nich uplatnit životní i profesní 
zkušenosti k rozvoji naší Obce. Za poslední čtyři roky jsme připravili několik projektů, 
které je zapotřebí zrealizovat. Bohužel každým rokem je složitější připravit projekty, i 
menšího rozsahu. Administrativa je tak složitá a časově náročná, že využíváme i externí pracovníky, kteří bojují s administrativou na 
úřadech a jejich lhůtami, k projednání a schválení. Nepomohla tomu ani pandemie, a proto v letošním roce mohla teprve přijít na 
řadu realizace prvních projektů. Dětské hřiště na Výšině, kde se podařilo vytvořit zázemí pro naše nejmenší a chtěli bychom ho 
pomalu rozšiřovat, aby zde nalezli cvičící prvky i ti starší, včetně vytvoření krajinářské části (živé oplocení atd.). Začali jsme 
realizovat bezpečnostní prvky, jako jsou kamery a radary. Na zkoušku jsme zkusili radar nad Sokolovnou, kde je větší koncentrace 
dětí a také na Mníšku. Kamery jsou na Výšině, u Úřadu a u Sokolovny. Kamery monitorují pohyb, ale i rychlost po Obci a je to dobrý 
podklad pro jednání s krajským úřadem, o vytvoření dalších bezpečnostních prvků, jako jsou pruhy pro chodce, přechody atd. 
jelikož silnice je krajská a data k jednání s policií. Radary chceme v příštím roce rozšířit po celé Obci. Chceme vyřešit dopravu i ve 
starém kopci, kde řešíme možnosti chytré závory, která se otevře sama načtením SPZ a byla by nainstalovaná v horní časti v druhé 
třetině kopce a zamezila by průjezdnost vozidel, které si nedovoleně zkracují cestu. Máme čerstvě dokončený projekt 
kontejnerového stání v dolních Mikulovicích (starý kopec) a nyní budeme vyřizovat stavební povolení. Dokončujeme první etapu 
opravy hřbitovní zdi, kde bychom chtěli v příštím roce pokračovat. V letošním roce se předělává park naproti obecnímu úřadu, 
poškozené stromy byly odstraněny, jelikož padající větve ohrožovaly bezpečnost dětí, které využívaly hrací prvky a stromy byly 
vevnitř uhnilé. Park by měl sloužit k odpočinku, ale i k akcím všeho druhu. Posílili jsme v parku elektrické přípojky pro případné 
stánky, či atrakce a na jaře příštího roku bychom chtěli vybudovat velký altán, který by měl sloužit jako podium, ale i pro možnost 
různých oslav či svateb. Při jednání se společností WMS (internetové společnosti) bychom chtěli posílit internet na místa, kde v tuto 
chvíli je nedostatečné připojení, jako jsou spodní Mikulovice a spodní část obce, a to optickým kabelem nataženým vzduchem na 
sloupy veřejného osvětlení. Tímto způsobem bychom měli dosáhnout kvalitního signálu i na místech, kde je nulové, nebo slabé 
připojení. Máme nabídku na projekt rekonstrukce Sokolovny, kde proběhl geologický průzkum a zastupitelstvo schválilo první etapu 
zpevnění svahu za sokolovnou a dle dat bude nové zastupitelstvo schvalovat rozpočet na realizaci stavebních prací v příštím roce. 
V dalších etapách by měl být vytvořen projekt na rekonstrukci opravy střechy a obvodového zdiva, rekonstrukce tělocvičny, využití 
půdních prostor k možnému ubytování např. dětí ze soustředění, ale hlavně rekonstrukce kotelny na modernější systém. Všechny 
tyto etapy by měly mít jediný cíl, a to je mít možnost využití celé budovy a energeticky nenáročnou budovu pro Obec, a to z 
možností dotačního financování, které bude spuštěné pravděpodobně v příštím roce. Obec nechala vypracovat možnosti 
vybudování kanalizace v horních Mikulovicích. Projektant, který tuto studii vypracoval nám odůvodnil možnosti využití dotačních 
projektů, které jsou díky velké finanční náročnosti takřka nulové a tím pro naši obec nepředstavitelné, jelikož se jedná o desítky 
milionů korun za kanalizaci napojenou do stávajícího řádu. Zbývá poslední varianta a to reálná čistička odpadních vod ke každému 
domu zvlášť a stávající zastupitelstvo chce schválit, aby celý hydrogeologický průzkum a stavební povolení vzala finančně na svůj 
vrub obec. Na novém zastupitelstvu pak bude přijmout rozhodnutí o finanční podpoře občanů na realizaci stavební akce a schválení 
pravidel, za jakých podmínek bude možné si o tuto finanční podporu zažádat. Věřím, že i nové zastupitelstvo stejně, jako nynější, 
bude chtít občanům vyjít vstříc. Rádi bychom nové zastupitelstvo přesvědčili o nutnosti výstavby budovy, i  parametry Mateřské 
školky pro děti od dvou let. Zatím by sloužila pro dětskou skupinu a byla připravena, pokud to bude za potřebí v budoucnu, jako  
 



 

 

 

možná Mateřská školka. Financování z dotačních programů, které jsou již pro vytvoření dětské skupiny vypsané. Chtěli 
bychom v následujícím období zrychlit vybavenost pracovních prostředků, jako jsou různé doplňky na traktor a na kontejnerové 
Iveco. Je potřeba být soběstační tam, kde vydáváme větší objem peněz z obecní kasy a mohli bychom je využít na další rozvoj a 
údržbu naší obce, např. plošina, nakladač na traktor a valník za traktor. Jsou to stroje, za které platíme pronájmy a náklady  jsou čím 
dál vyšší a byli bychom schopni ušetřit finanční prostředky k využití pro další projekty. V příštím roce obměníme pouliční osvětlení 
za úspornější ledkové, které jsme již letos dosadili v Uličce lásky.  
 
3. Jmenujte, prosím, tři priority, které považujete za nejdůležitější a které chcete realizovat v průběhu nadcházejícího 
čtyřletého volebního období; popř. sdělte, jak byste zajistili jejich financování. 
Tři priority pro následné období jsou: 
- zřízení dětské skupiny pro děti od dvou let v budově odpovídající Mateřské škole. 
- Dořešení odkanalizování Mikulovic formou čističek odpadních vod. 
 
- Pokračování v instalaci bezpečnostních prvků v naší obci jako jsou radary, kamery a další chytré (smart) řešení. Pokračování 
v komunikaci s Ústeckým krajem, jako správcem komunikací, o jejich zapojení a vytvoření pruhů pro chodce tam, kde to umožnuje 
šíře vozovky a pokračování  ve spolupráci s krajem při údržbě škarp. 
 
4. Prosím, představte kandidáty vašeho uskupení. 
Mohu ke jménům dodat, že všichni na naší kandidátní listině jsou připravení věnovat svůj osobní čas pro naši obec a nabídnout své 
profesní zkušenosti v přípravě plánovaných projektu a sdílet požadavky vás občanů v zastupitelstvu naší obce. 
 

1. David Kádner, 45, Nová Ves v Horách, BEZPP 
2. Vladimíra Tondrová, 50, Nová Ves v Horách, BEZPP 
3. Jan Valenta, Ing., 39, Nová Ves v Horách, BEZPP 
4. Michal Tarant, Ing., 41, Nová Ves v Horách, BEZPP 
5. Tomáš Vomáčka, Mgr., 41, Nová Ves v Horách, BEZPP 
6. Lenka Ulrychová, 55, Mikulovice, BEZPP 
7. František Hodek, 31, Mikulovice, BEZPP 
8. Renata Brandnerová, 45, Nová Ves v Horách, BEZPP 
9. Miluška Malkusová, 68, Nová Ves v Horách, BEZPP 

 
5. Zvolení zastupitelé podle zákona o obcích volí ze svého středu starostu/starostku obce. Když byste v říjnu usedl(-a) do 
starostenského křesla na obecním úřadě, co byste udělal(-a) jako první, čím byste začal(-a)? 
 
Pokud bychom od vás dostali důvěru, jsme připraveni ihned pokračovat v započaté práci. Po volbách, které jsou 23. 9. - 24. 9. 2022 
je třeba připravit obec na zimní údržbu a připravovat rozpočet na příští rok. 
 
6. Žijeme sice na vsi, kde se převážně všichni známe. V poslední době se však obyvatelstvo obměňuje, přibývají nové domy a 
jejich noví obyvatelé, covidová doba také moc nepřála setkávání. Představte, prosím, trochu blíže sebe jako lídra vaší kandidátky 
a kandidáta na starostu obce. 
Za poslední čtyři roky jsme se rozrostli a žijí tady s námi noví spoluobčané, kteří díky pandemii neměli ještě možnost se s většinou 
našich občanů seznámit, jelikož nebylo možné uskutečnit kulturní akce. I když teď očekáváme další krizi, možná závažnější v podobě 
energií, věřím v pravidelná setkávání při kulturních, nebo sportovních akcích, kde bude možné se navzájem poznat a prohodit pár 
slov. Za mě a za paní místostarostku Vladimíru Tondrovou mohu říct, že vnímáme setkávání našich občanů, jako velmi důležitou 
součást naší obce a budeme připraveni uspořádat takovou kulturu, aby si přišel na své každý z občanů naší obce tak, jak jste byli od 
nás zvyklí před pandemií. Myslím, že s drtivou většinou jsem měl možnost se potkat a mohu slíbit, že tomu tak bude i nadále, pokud 
dostanu vaši důvěru. 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 



 

 
 
 

Všem dosavadním zastupitelům jsme položili stejné otázky za účelem ohlédnutí za končícím mandátem. 
Kdo z nich odpověděl a jakým způsobem vám přinášíme na následujících stranách. 1. Jak hodnotíte 
uplynulé volební období, co se podařilo, či naopak nepodařilo, popřípadě proč? 2. Jak hodnotíte spolupráci 
mezi zastupiteli, popřípadě spolupráci s obecním úřadem?  V čem spatřujete rezervy? 3. Jak se díváte na 
komunikaci zastupitel a voliči? 4. Budete se ucházet o hlasy voličů také v nadcházejících volbách, případně 
proč? 

 

                    DAVID KÁDNER, starosta obce  
 
1. Jak hodnotíte uplynulé volební období, co se podařilo, či naopak nepodařilo, popřípadě proč? 
Na to, jak toto volební období bylo dynamické a nepředvídatelné, myslím, že jsme stihli hodně věcí. Některé činnosti jsou vidět 
více, některé méně. Při dvouleté probíhající pandemii jsme se vypořádali důstojně se vším potřebným, a to vždy s předstihem, bez 
pomoci kraje a státu. Zásluhu na tom mají naše ženy, které šily roušky. Podařilo se nám zajistit dezinfekce jak z Unipetrolu, tak jsme 
obvolávali a snažili se domlouvat s firmami o dodání dezinfekcí, respirátorů atd. Všem, kteří pomáhali, patří ještě jednou 
poděkování a je vidět, že sousedská pomoc, když je za potřebí, je u nás pořád věc samozřejmá.  
Zabezpečili jsme všechny obecní budovy. 
Zabezpečili jsme chod obecního úřadu proti kyberútokům, nebo při výpadku proudu, aby byla zabezpečená záloha dat. Při té 
příležitosti byla provedena rekonstrukce úřadu. 
Rekonstrukce proběhla i v muzeu, kde byly stavební práce ale i nová expozice ve spolupráci s Mosteckým muzeem. 
Rekonstrukce části prvního patra v Sokolovně. 
Zřídili jsme objednávací systém k panu doktorovi. 
Možnost platit na obecním úřadu platební kartou. 
Rekonstrukce obecní haly, pro naše zaměstnance. 
Obměna dětského hřiště u Sokolovny a vybudování dětského hřiště na Výšině. 
Obměna asfaltového povrchu v Uličce lásky a v Mikulovicích ve starém kopci. 
Provedli jsme obměnu firmy, která se nám v posledním roce stará o veřejné osvětlení a kde postupně provádí revizi a obměnu 
svítidel, která by měla být dokončena v příštím roce, pokud nový zastupitelé budou mít stejný pohled na věc, jako zastupitelé 
dosavadní. 
Začali jsme postupně s prořezáním stromů, popřípadě kácením poškozených stromů a je zapotřebí takto pokračovat i v 
následujícím období. 
Rekonstrukce zdi na hřbitově včetně brány a je zapotřebí pokračovat i v následujícím období 
Paní místostarostka Vladimíra Tondrová udělala revize vyhlášek, nových pozemkových pravidel a smluv. Má zásluhu i na pravidlech 
komunálního hospodářství, včetně všeho, co je zapotřebí. Není jednoduché všechny pravidla napsat tak, aby to schválila 
ministerstva, která veškeré vyhlášky dozorují a májí na život v obcích většinou odlišný pohled a zároveň to minimálně zatížilo naše 
občany. Tyto a další práce sice nejsou vidět, ale jsou stejně důležité jako třeba dětské hřiště, který nejde přehlédnout. Proto paní 
místostarostce moc děkuji. 
Poděkování patří všem zaměstnancům obce, jelikož se každý den starají o to, aby se nám zde dobře žilo a pokud se na ně občané 
obrátí, snaží se jim vždy vyhovět. 
Je samozřejmě mnoho věcí, co jsme nestihli, ale to neznamená, že jsme je odložili, ale je to z toho důvodu, že musíme vyřídit na 
úřadech i menší věci, které jsme mohli vyřešit skoro okamžitě, v dnešní době jsme totiž nuceni projet tzv. „úřednickým kolečkem“, 
a to někdy bohužel trvá i několik měsíců. 
 
2. Jak hodnotíte spolupráci mezi zastupiteli, popřípadě spolupráci s obecním úřadem? V čem spatřujete rezervy? 

Zastupitelé jsou důležitou součástí chodu obce, protože jsou to právě oni, co zhodnotí potřeby naší. To, co jsme stihli v  tomto 
volebním období je zásluhou zastupitelstva, jelikož to zhodnotili, jako potřebné. Je důležitá komunikace a pokud komunikujete  (o 
některých věcech komunikace byla i delší) je to dobře. Špatné by bylo, pokud by se v malé obci, jako jsme my politikařilo a vše se 
zbytečně komplikovalo, to se naštěstí nedělo a i zastupitelé, kteří neměli v minulých volbách tolik mandátů měli prostor k tomu, 
prosadit svůj názor. 
 
3. Jak se díváte na komunikaci zastupitel a voliči? 

Jelikož zastupitelé na zasedání tlumočili požadavky občanů, tak je vidět, že se občané na zastupitelé obraceli, a tak by to mělo být. 
 
4. Budete se ucházet o hlasy voličů také v nadcházejících volbách, případně proč? 

Ano, budu se ucházet o hlasy voličů a budu očekávat tímto způsobem zpětnou vazbu za poslední období. Rád bych pokračoval, 
abych měl možnost dokončit projekty, které se nestačili uskutečnit. Jako předseda sdružení Krušných hor, kde mají zastoupení 
všechny obce na Litvínovsku včetně samotného Litvínova, je důležitá podpora v tématech, kde bychom jako samotná obec 
neuspěli. Jedenáct obcí má ale větší sílu a dokázali jsme to několikrát při jednání s krajem, ministerstvem, či velkými podniky. 
Poděkování všem, kteří se za poslední čtyři roky snažili vyřešit vše, co bylo pro život v obci potřebné. 
 
 



 

 

 

 

 

VLADIMÍRA TONDROVÁ, místostarostka obce 

 
Vážení spoluobčané, byla jsem také požádána, abych zhodnotila uplynulé období a odpověděla na 
pár otázek. 
Čtyři roky rychle uběhly a přiznávám se, že to nebylo zcela jednoduché období. Všichni jsme se 
museli vypořádat s novými, neznámými situacemi, ale myslím, že jsme to zvládli dobře. O tom, co se 
v obci udělalo či ne, jsme Vás průběžně informovali během let prostřednictvím Zpravodaje, proto o 
tom nechci dlouze povídat. Momentálně je ještě každopádně mnoho projektů v počátcích či již 
rozpracovaných.  
Jak jsem se snažila komunikovat s obyvateli? Snažila jsem se lidi z obce zapojit do dění např. 
rozesíláním Dotazníků či Programu rozvoje obce, kde měl každý možnost se vyjádřit. Poděkování za 
zpětnou vazbu již také zaznělo.  Samozřejmě informováním, kdy a kde se koná zasedání zastupitelů 
obce a body programu, které zastupitelé momentálně řeší, byly ve Zpravodaji prakticky každý měsíc. 
Před čtyřmi lety byl můj hlavní cíl, aby se obec nadále rozvíjela správným směrem, aby se k nám 
stěhovali noví obyvatelé a Krušné hory ožily. Všichni víme, jaký byl v posledních 3 letech velký zájem 

o bydlení v horách. Obec také prodávala pozemky na výstavbu rodinných domů a ceny veškerých nemovitostí u nás několikanásobně 
vzrostly.  Můj názor je ale  takový, že příliv lidí a to i obyvatel do obce,  je momentálně  dostačující. Byla bych ráda, aby  obec 
neztratila svůj „ráz,“ svého „ducha,“ kde se všichni znají a  poklábosí si, když se sejdou na nějakých společných akcích a umějí si také 
navzájem pomoci. Těší mne, když vše v obci vzkvétá a opravují se dlouho chátrající, opuštěné domy a prostranství před nimi jsou 
opět upravená. Je pro mne důležité, aby se nám v obci všem dobře žilo a aby obec byla pěkná, čistá  a příjemná na pohled. 
Nyní musí ale obec řešit také jiné otázky, především  vypořádat se  s přílivem turistů a větším počtem obyvatel a nových  nemovitostí,   
což je druhá strana mince. 
Budete se ucházet o hlasy voličů? Ano, rozhodla jsem se, že stejně jako před 4 lety podpořím našeho pana starostu Davida Kádnera, 
pokud dostanu i nadále důvěru občanů, ráda se své práce ujmu, jinak přeji novému zastupitelstvu mnoho úspěchů a především 
spokojené občany. 
Jestli mi ještě dovolíte, ráda bych na závěr touto formou poděkovala paní Ing. Malkusové a Valentové za jejich práci a samozřejmě 
všem zaměstnancům Obecního úřadu. 

 
 
 

ING. JAN VALENTA, zastupitel, předseda finančního výboru 

Rozhodování, zda budu kandidovat i v nadcházejících volbách do obecního zastupitelstva, u mě nebylo nijak dlouhé ani těžké. Žiji zde 
v obci od narození a chci se podílet na rozhodování o budoucím rozvoji obce a na tom, jakým směrem se bude ubírat. Navíc, co by 
starosta místních dobrovolných hasičů, jsem s obcí v častém kontaktu a kombinace obou funkcí je velmi prospěšná. V současném 
volebním období jsem vedle funkce zastupitele vykonával i funkci předsedy finančního výboru. Společně s ostatními členy jsme 
dohlíželi nad hospodařením obce a nakládání s finančními prostředky obce. Fungování aktuálního zastupitelstva hodnotím vcelku 
pozitivně. Většina členů přistupovala ke své funkci zodpovědně a hlavně aktivně. Navíc mezi námi nebyly žádné zbytečné hádky a 
spolupráce byla konstruktivní. Konkrétní výčet toho, co se nám povedlo nebo nepovedlo, určitě zmíní David Kádner, pod jehož 
sdružením kandiduji a tím se ho i svou účastí snažím podpořit. Já zmíním jen jednu věc, která ve své myšlence byla správná nicméně 
bych ji s odstupem času udělal jinak. Jedná se o výstavbu domů na pozemcích obce, která začala již za minulého zastupitelstva. Nová 
výstavba by měla být více regulována, ať již z pohledu rozmístění nových domů a i jejich vzhledu. K tomuto jsme naštěstí přistoupili již 
v průběhu tohoto funkčního období. 

JOSEF BEROUSEK, zastupitel 

1. Jak hodnotíte uplynulé volební období, co se podařilo, či naopak nepodařilo, popřípadě proč? 
Celkem kladně, něco se nám podařilo a nebýt Covidové situace, která nás hodně zabrzdila, mohlo toho být více.  
2. Jak hodnotíte spolupráci mezi zastupiteli, popřípadě spolupráci s obecním úřadem?  V čem spatřujete rezervy? 
Myslím, že spolupráce mezi zastupiteli i obecním úřadem probíhá na dobré úrovni. 3. Jak se díváte na komunikaci zastupitel a voliči? 
Komunikace dobrá, každý má svůj názor. 4. Budete se ucházet o hlasy voličů také v nadcházejících volbách, případně proč? 
Ne, nebudu. Pracovně nestíhám.  

 
 
 
 



 

 
 

 

    ING. PETRA HAVLOVÁ, zastupitelka, členka finančního výboru 
1. Jak hodnotíte uplynulé volební období, co se podařilo, či naopak nepodařilo, popřípadě proč? 
Uplynulé volební období bylo zvláštní hned v několika směrech…….. Pro mne to byla premiéra v roli zastupitele, tudíž 
jsem netušila do čeho jdu a co práce zastupitele v obci, kde nehraje prim politika, ale mezilidské vztahy, obnáší.  
Období pandemie COVID 19 postavila nás zastupitele do zcela jiných rolích. Omezení pohybu, šití roušek, pandemická opatření, 
zajištění dostupnosti služeb a pomoc naším seniorům  atd. Velká část pracovních povinností a samotných realizací plánovaných 
záměrů tak musela být odsunuta a do popředí se dostal COVID 19, který určil jakým směrem se činnost nejen ZO, ale nás všech bude 
ubírat. V neposlední řadě pak válečný konflikt na Ukrajině, který nejen ZO, ale i občany horských obcí přiměl, v rámci solidarity a 
projevu lidskosti, zrealizovat humanitární pomoc a aktivně se podílet  na pomoci uprchlíkům v podobě zajištění ubytování, zajištění 
školní docházky, zdravotní i materiální pomoci.Za to vše patří i vám obrovské díky. Bylo to opravdu zvláštní a poněkud hektické 
období. Troufnu si tvrdit, že i přes veškeré neočekávané a nestandardní situace jsme to zvládli a dokázali jako ZO fungovat.     
Co se nám podařilo? 

 Zajistit příspěvek na vrtané studny pro občany, kteří nemají vodovodní řád 
 Zrealizovat humanitární sbírku se všemi horskými obcemi 
 Zviditelnit Mníšek jako nedílnou část obce Nová Ves v Horách 
 Díky aktivitám na Mníšku (vlastnoručně vyrobený rozcestník, bezpečnostní značky, akce, pravidelné úklidové dny atd.) se 

dostat do médií    
 Zajistit sociální a pečovatelské služby pro seniory naší obce  
 Z velké části svépomocí, podporou a pomocí obce, štědrosti sponzorů, vybudovat pro nás všechny dětské hřiště vč. ohniště  

Co se nepodařilo dořešit? 
 Školský obvod 
 Možnosti rozšíření předškolního vzdělávání 
 Dotáhnout „do zdárného“ konce kanalizaci 
 Udělat spokojenými všechny naše obyvatele 

2. Jak hodnotíte spolupráci mezi zastupiteli, popřípadě spolupráci s obecním úřadem?  V čem spatřujete rezervy? 
Vzhledem k tomu, že většina z nás šla do voleb s hlavním cílem fungovat,  maximálně podpořit rozvoj naší horské obce a pokusit se 
prosadit cíle, které si každá strana určila a ne preferovat politické názory, považuji spolupráci mezi zastupiteli za přínosnou. I když 
občas dojde k „ostřejší“ výměně názorů nebo jejich rozdílného pohledu na věc, myslím, že tohle na ZO právě patří. Diskutovat,  
prezentovat odlišný názor a v neposlední řadě přinášet nové podněty a varianty k řešení konkrétní problematiky. Jen je opravdu 
škoda, že ze strany občanů není větší zájem se ZO účastnit a aktivně tak spolupracovat se zastupiteli.  
Co se týče spolupráce s obecním úřadem nemohu si jako zastupitel ani občan stěžovat. Ze strany úřadu shledávám spolupráci za 
velmi vstřícnou. No a když se to nepodaří hned….tak se prostě připomenu a nevzdávám se!  
3. Jak se díváte na komunikaci zastupitel a voliči? 
„Oficiální“ komunikace zastupitel a volič vlastně není žádná. Vše se děje formou sousedských (ať dobrých nebo špatných „debat“) 
mimo obecní úřad. Občas si někdo postěžuje, někdo vynadá, někdo přestane zdravit, výjimečně někdo pochválí……. ale malá účast  
občanů obce na ZO svědčí o tom, že ve skutečnosti zájem o dění v obci sledují jen zpovzdálí. Je pak velmi těžké hledat společnou 
cestu k cíli….., o kterém ani nevíte, že existuje.   
4. Budete se ucházet o hlasy voličů také v nadcházejících volbách, případně proč? 
Ano. O hlasy se budu ucházet spolu s dalšími kandidáty našeho sdružení…… Hlavním důvodem je fakt, že bych se ráda podílela na 
dokončení „rozdělaných“ věcí. Nerada odcházím od nedořešených problémů a proto i v případě, že bych nebyla zvolena, budu dále 
komunikovat s novým zastupitelstvem a apelovat na jejich dořešení. Pokud bych měla být konkrétní.    

1.) Dořešení kanalizace v části obce Mikulovice 
2.) Zvýšit tlak na častější policejní kontroly z důvodu neúnosné situace na všech komunikacích obce a s tím spojené vysoké 

riziko pro nás občany a obzvláště děti. Znepříjemnit mladým závodníkům, kteří si projížděním naší obce dělají 
„adrenalinovou zábavu“.    

3.) Zřízení školského obvodu   
Na základě mých několika osobních schůzek se zástupci školy a školky a vedením obce Hora Sv. Kateřiny dořešit neustálé 
sváry mezi třemi horskými obcemi. Věřím, že se podaří „vyprovokovat“ horské obce ke společné spolupráci a snaze najít to 
nejlepší řešení. Považuji za opravdu ostudné, když si starostové a zastupitelé našich obcí nedokážou sednout za jeden stůl a 
pokusit se celou situaci v „klidu“ vyřešit. Chápu, že z historického hlediska a různých pohledů jednotlivých zúčastněných 
stran na danou problematiku, nejde vůbec o lehkou záležitost, ale přece jen………..nemělo by být školní a předškolní vzdělání 
našich dětí prioritou? Nemělo by být vzdělání našich dětí hlavním důvodem přestat psát dopisy, stížnosti, výtky, vzdát se 
arogance, vyhýbat se vzájemné komunikaci, napadat se ze lží a začít raději společně a v klidu hledat řešení, které se při troše 
dobré vůle jistě najde?!  

4.) Podpora rozvoje také ostatních části obce Nová Ves v Horách 
Velice ráda bych prosadila podporu i dalších částí obce Nová Ves v Horách a to nejen při sestavování rozpočtu, ale také při 

modernizaci, rozvoji a péči o památky. 
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BC. LIBUŠE NOVOTNÁ POKORNÁ, zastupitelka 
 
 

1. Jak hodnotíte uplynulé volební období, co se podařilo, či naopak nepodařilo, popřípadě proč? 
Hodnocení uplynulého volebního období – Čtyři volební roky uplynuly celkem rychle a byly ovlivněny pandemií Covidu. Díky tomu 

byly omezeny možnosti rozvoje obce, přesto jsem velmi ráda, že některé mé návrhy, které jsem dlouhodobě prosazovala, se 

realizovaly. Jedná se o znovu vytvořené hřiště na Výšině, kde také bylo instalováno nové pouliční osvětlení na křižovatce a došlo 

zejména v noci k lepší přehlednosti. Ještě do konce roku by měly být nainstalovány nové světelné zdroje do dalších lamp pouličního 

osvětlení, což přinese i úsporu energie. Poslední věcí, ze které mám radost, že se díky mně pohnula, je realizace kanalizace 

v Mikulovicích. Při posledním jednání zastupitelstva 19. září by měly být schváleny podmínky realizace pro občany. 

2. Jak hodnotíte spolupráci mezi zastupiteli, popřípadě spolupráci s obecním úřadem?  V čem spatřujete rezervy? 
Hodnocení spolupráce s obecním úřadem -  Spolupráce s pracovníky obecního úřadu byla vždy velmi dobrá a vstřícná. Děkuji zejména 

paní Malkusové, která svými praktickými otázkami dovedla při zastupitelstvu určité věci do správných úřednických kolejí. 

3. Jak se díváte na komunikaci zastupitel a voliči? 
Komunikace zastupitel – volič – Komunikace s občany nebyla vždy jednoduchá, protože co člověk to názor. Přesto je to správně, 

protože i s negativním postojem se člověk pak zamyslí nad svými záměry i jiným pohledem. A stále by měl zastupitel mít na paměti, 

že to byli občané, kteří jej zvolili a je de facto reprezentantem zájmů občanů. 

4. Budete se ucházet o hlasy voličů také v nadcházejících volbách, případně proč? 
Volby 2022 – Po velkém zvážení jsem se rozhodla, že budu kandidovat v těchto volbách do zastupitelstva, protože stále věřím, že tato 

obec má velký potenciál, který nebyl plně využitý a ráda bych k tomu přispěla. Jestli se to podaří a budu zvolena, to ponechávám na 

spoluobčanech. Přeji nám všem správnou volbu a  spokojenost s výsledkem. 
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